

Title (en)
AN IMPROVED SOAP CAKE.

Title (de)
SEIFENSTÜCK.

Title (fr)
PAIN DE SAVON AMELIORE.

Publication
EP 0518974 A1 19921223 (EN)

Application
EP 91906017 A 19910307

Priority
AU PJ897390 A 19900307

Abstract (en)
[origin: WO9113970A1] An improved soap cake (10) designed to eliminate soap wastage by the end user, by having in one of its major surfaces a recess (11) shaped and dimensioned so as to be able to receive therein an implant (12) of a smaller worn or used soap cake, said recess (11) being provided with means (17, 18) for assisting the retention of the implant therein, whereby the implant (12), when so received, becomes integrated with the host cake (10). The implant cake can thus be consumed entirely.

Abstract (fr)
Pain de savon amélioré (10) conçu pour éliminer les pertes de savon par l'utilisateur final, par l'aménagement dans une de ses surfaces principales d'un évidement (11) façonné et dimensionné de manière à pouvoir recevoir un implant (12) d'un pain de savon usé ou utilisé plus petit, ledit évidement (11) renfermant des moyens (17, 18) aidant à retenir l'implant de sorte que ce dernier (12), lorsqu'il est ainsi reçu, s'intègre dans le pain récepteur (10). Ainsi, le pain d'implant peut être entièrement consommé.

IPC 1-7
C11D 13/14; C11D 13/28

IPC 8 full level
C11D 17/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
C11D 17/04 (2013.01); **C11D 17/048** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
WO 9113970 A1 19910919; EP 0518974 A1 19921223; EP 0518974 A4 19930127

DOCDB simple family (application)
AU 9100079 W 19910307; EP 91906017 A 19910307